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Medborgarförslag om turbåt till Årstaholmar från Liljeholmskajen 
 
 
Hej! 
Jag skulle vilja lämna ett medborgarförslag, nämligen följande: 
Turbåt till Årstaholmar från Liljeholmskajen 
 
Årstaholmar är ett mycket vackert naturreservat som dessvärre få av de boende 
på Liljeholmskajen besökt, då holmarna är så svårtillgängliga. Detta är synd och 
borde åtgärdas. 
 
Sedan en tid tillbaka går det visserligen en turbåt under sommartid till 
Årstaholmar. Men då den går från Tanto utnyttjas den inte av Liljeholmsbor i så 
stor utsträckning - då det är rätt långt att ta sig till Tanto. Liljeholmsborna är 
förtjänta av en turbåt som är enklare att utnyttja. 
 
Liljeholmskajen utgör en perfekt plats för en hållplats för en båt. Det är ju en kaj! 
Det borde därmed vara relativt enkelt att trafikera sträckan LiljeholmskajenÅrstaholmar 
med en turbåt. Detta borde kommunen ombesörja. 
 
Liljeholmskajen är ett område med mycket cement och betong och lite natur. 
Med en båt som enkelt tar Liljeholmsborna ut till Årstaholmar skulle tillgången 
till grönområden för de boende öka drastiskt i ett slag och det på ett 
kostnadseffektivt sätt. Dessutom är det trevligt att åka båt till en ö på sommaren. 
Turbåten skulle därmed öka områdets attraktivitet. Jag uppmanar därför 
kommunen att upphandla båtttafik sommartid även från Liljeholmskajen.


